

KUN (Cai Xukun) Electrifies the Audience with His Performance at Electric Brixton

KUN(蔡徐坤)在Electric Brixton的演出嗨翻全场

翻译:呆米

校对:Caca 木木

Cai Xukun, also known as KUN, has garnered stardom in China as one of the country's most promising young singers, songwriters, rappers and DJs. After participating in Idol Producers and receiving overwhelming votes from fans, the artist became a sensation overnight. In addition to his solo career, the velvet-eyed KUN is also a leader of a boy group called Nine Percent, which is currently paving its way into the domestic market.

蔡徐坤，又名KUN，身兼歌手、创作人、rapper和DJ，是中国最受期待的年轻艺人之一。在参加了《偶像练习生》并获得了粉丝们压倒性的投票后，这位艺人一夜成名。除了他的个人发展，目光柔和的KUN也是男子组合Nine Percent的队长。该团体目前正在为打入国内市场铺平道路。

In August 2018, KUN released his first EP 1, and all the songs topped the Chinese music charts, which helped him to cement his status as a solo artist. Mostly singing in English, listeners can enjoy KUN's musical creativity as it draws on influences from other Western music genres. The singer subsequently released more songs, including Wait Wait Wait and No Exception, a Chinese single, to positive reviews. In April this year, KUN ventured on a world tour, which included Los Angeles, New York, and London, and with a full house in every single city, the artist truly electrified the audience with his performance.

2018年8月，KUN发布了他的第一张个人EP《1》。所有歌曲都在中国音乐排行榜上名列前茅，帮他奠定了个人男歌手的身份。Kun受到其他西方音乐流派的熏陶，创作的歌曲也多用英文演唱，听众能够享受到KUN的音乐创造力。这位歌手随后发布了更多歌曲，包括《Wait Wait Wait》和中文单曲《没有意外》，均广受好评。今年4月，KUN展开了他个人的世界公演，去到包括洛杉矶、纽约和伦敦几个城市，场场座无虚席，他的表演确实嗨翻了全场观众。

London, April 12th. The doors to the Electric Brixton opened and over 1300 fans rushed into the venue to watch KUN's one-off performance in the UK. The anticipation grew minute by minute, and what struck the crowd the most was the moment when the artist walked onto the stage, stood behind DJ decks, and opened his set with powerful tunes, including Bigger.

伦敦，4月12日。Electric Brixton的大门打开了，超过1300个粉丝迅速涌入会场去观看KUN在英国唯一场次的演出。对他的期待每分每秒都在增长，最震撼观众的是当艺人走上舞台，站在DJ台后，用强有力的曲调掀开序幕，其中包括歌曲《Bigger》。

With mind-blowing visuals playing in the background, it only took seconds for fans to go wild. KUN's versatility as an artist, by continuously adapting his sound to satisfy modern music trends, is spotless, while the phrasing, blending of tracks together and timing of his mixes were also well prepared. With a mix of Micheal Jackson's Beat It, rap tunes and a little bit of reggae, KUN showed that he thinks outside of the box. The DJ set took thirty minutes or so and, after a solid warm-up, he smoothly moved to singing.

背景中播放着震撼人心的视觉效果，只需几秒钟就能让粉丝疯狂起来。Kun是一位多元化的创作人，他不断地变幻他的声音来配合现代潮流音乐，(处理技巧)干脆利落，当编排和融合音轨的时候，他混音的节拍也是游刃有余。结合Micheal Jackson的《Beat it》、说唱音乐和一点雷鬼音乐，KUN展示了他跳出常规的魅力。在DJ部分进行了30分钟的热身后，他平稳的开始演唱。

KUN sang songs from his EP 1 as well as his newly released track Hard to Get. He left the audience in awe with You Can Be My Girlfriend, and with his great vocals he impressed many. His interaction with the fans was also pleasant to see and, after a quick outfit change, the artist appeared on stage in a red shiny coat to perform Pull Up, a track that broke many records on the domestic market, and became number one on QQ Music charts, a Chinese music streaming platform with over 700 million users.

从他的EP《1》到最新发布的新歌《Hard to Get》。他带着最后一首《You Can Be My Girlfriend》充满诚意的离开观众。他出色的嗓音给很多人留下了深刻的印象。他和粉丝们的互动也很愉快，在快速换装后，这位艺人穿上一件红色闪亮的外套出现在舞台上表演《Pull Up》。这首歌打破了国内市场的诸多记录，成为在中国拥有超过7亿用户的音乐平台——QQ音乐榜单的第一名。

Then, It's You and Hard to Get made everyone hungry for more but as KUN's repertoire is yet to grow, he closed the show relatively fast and in style. He sat in a chair, in the middle of the stage, in almost full darkness with just a few lights directed at his face as he sang one of the audience's favourite tunes, Wait, Wait, Wait, which again, proved he can deliver not only visually, but also vocally. If there is one thing one could say about his shows it's expect the unexpected. At just 20 years of age, this young man can certainly pull off an incredible performance.

紧接着，《It's You》和《Hard to Get》让大家渴望更多表演，但是KUN的全部演出即将结束，时间点恰到好处。他坐在舞台中央的一把椅子上，在几乎完全黑暗的环境中，当他唱着观众最喜欢的《Wait Wait Wait》时，只有几盏灯对准了他的脸。这再次证明了他不仅能在视觉上进行表达，而且能在声音上进行表达。如果对他的演出有任何评价的，那就是意料之外。这个年轻人只有20岁，肯定能创造出令人难以置信的奇迹。